
Antwoordnotitie  

Inloopbijeenkomst restaurant Nieuw Wulven, 18 maart 2024 

Tijdens deze bijeenkomst konden deelnemers ideeën of suggesties aan de ondernemer meegeven of 

aan de hand van een vragenformulier, vragen of opmerkingen.  Gelukkig was er voldoende tijd en 

ruimte om vragen en duiding over het plan Wereld van Weelde 1:1 te stellen aan de aanwezige 

vertegenwoordigers van de betrokken partijen. Een aantal vragen zijn geclusterd vanwege eenzelfde 

strekking van de vraag 

Antwoordnotitie 

Onderwerp   

   

Toezicht & handhaving    

Graag maximale inspanningen 
leveren om te handhaven op 
loslopende honden, hangjeugd en 
vormen van vandalisme in Nieuw 
Wulven? 

Dat doen we zoveel als mogelijk echter 
Staatsbosbeheer heeft een beperkt aantal 
boswachters BOA voor alle gebieden in de provincie 
Utrecht. Daarnaast is er meer sociale controle tijdens 
de openingstijden van het restaurant.  
Voorts zijn er spelregels die gelden voor alle 
bezoekers aan Nieuw Wulven. Deze zijn met 
bebording geduid. We verzoeken gebruikers ook zelf 
hun verantwoordelijkheid te nemen deze spelregels 
te honoreren.  

 

Zorgen om geluidsoverlast, vooral 
s’avonds en/of er extra handhaving 
komt. 

Binnen in het gebouw zal er zeker soms muziek 
afgespeeld worden: in het restaurant maar ook soms 
boven. Het concept Wereld van Weelde gaat over 
natuur en klimaatpositief leven en werken. Het is 
geen feestlocatie. 
Na sluitingstijd gaat de verlichting uit en de p-plaats 
dicht. Dit nodigt niet uit om te blijven. Mocht blijken 
dat er nadien vaker geluidsoverlast is dan kunnen we  
extra actie ondernemen. 

 

Verlichting & bereikbaarheid    

Waarom zijn er lichtmasten p de p-
plaats? 

Verlichting biedt sociale en verkeersveiligheid. Na 
sluitingstijd van het restaurant en de parkeerplaats 
de parkeerplaats kan de verlichting eventueel uit. 

 

Voor bezoekers met een voertuig is 
er een directe toegang vanaf 
de Rondweg naar de p-plaats. 
Fietsers/wandelaars moeten 
omlopen via een aanzienlijk langere 
route. Hoe gaat men het oplossen 
dat wandelaars/fietsers illegaal de 
Rondweg oversteken via de 
kortste route; brug, tunnel hekken 
plaatsen? 

Het bouwen van een extra fietstunnel met nieuwe 
aanliggende fietsroutes is te kostbaar. Het bos is nu 
bereikbaar via de fietstunnel bij de Binnenweg 
Rijsbruggerweg en via de brug bij de Spoorhaag.  
Er zullen extra struiken op de geluidwal langs de 
Rondeweg geplant worden. In het bos, langs de 
Rondweg is al een greppel gegraven. 100% 
oversteekgedrag is helaas niet te voorkomen. Daar 
hebben bewoners ook zelf een verantwoordelijkheid 
in. 

 

   

 


